
                                                                                                       Częstochowa; 13.05.2024 r. 
Radna 
Monika Pohorecka 
m.pohorecka@wp.pl 
 

 
 
 
 
Pan Krzysztof Matyjaszczyk  
Prezydent 
Miasta Częstochowy 
 
Za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miasta 
Częstochowy  
Pana Łukasza Banasia 
                                      
 

                                                  
 

 
      INTERPELACJA IX/2024 

 
 

dotyczy:  uwzględnienia zadań priorytetowych dla mieszkańców dzielnicy 
Gnaszyn-Kawodrza. 

 

    W związku z otrzymanym pismem od Przewodniczącej Rady Dzielnicy 
Gnaszyn-Kawodrza – Pani Beaty Białek, w którym zwraca się w imieniu 
mieszkańców o uwzględnienie priorytetowych dla mieszkańców przedmiotowej 
dzielnicy, zadań na rok 2025, uprzejmie proszę o przychylenie się do prośby 
przedstawicieli lokalnej społeczności.  

W załączeniu pismo zawierające szczegółowy opis przedmiotowych 
wniosków. 
 
 
Załącznik: 
Pismo Przewodniczącej Rady Dzielnicy 
Gnaszyn-Kawodrza 
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